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4. Kan het college inzicht geven of deze situatie zich ook in andere Flevolandse gemeenten voordoet?

Antwoord:
Het college heeft hier geen signalen over ontvangen.

Antwoord:
Het betreft hier in eerste instantie een lokale aangelegenheid van sport- en recreatievoorzieningen.

Inleiding
In het najaar maakte het college bekend meer ruimte te maken voor recreatieve en sportieve paden te 
hebben aangelegd. Dit met het doel individueel sporten te stimuleren. Nu heeft ons het bericht bereikt 
dat in Almere Staatsbosbeheer is gestopt met het beheer van ruiterpaden, waar in Lelystad juist een nieuw 
pad is aangelegd. En dat het beheer en onderhoud voortaan bij hen komt te liggen, te meer deze paden 
niet meer in eigendom zijn van Staatsbosbeheer maar per 1 januari in het bezit van de gemeente Almere. 
Dot is conform het nieuwe landelijke beleid van Staatsbosbeheer om paden niet meer in eigendom te 
hebben. De vier ruiterverenigingen zijn hier amper in betrokken zitten nu met een uitdaging.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van CDA over Ruiterpaden, ingediend op 18 januari 
2024, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 13 
februari 2024 (3218130).

Antwoord:
Gedeputeerde Staten hebben vanuit de pers kennis genomen over de situatie van de ruiterpaden in 
Almere. Deze ruiterpaden in Almere liggen deels op het grondgebied van Staatsbosbeheer. De 
provincie is geen eigenaar van de ruiterpaden, noch heeft zij een onderhoudsverplichting. Het college 
heeft (formeel dan ook) geen rol in dit proces.
Wel hebben de terrein beherende organisaties (TBO's) in aanloop richting de afgelopen provinciale 
verkiezingen een signaal afgegeven dat er een knelpunt is met betrekking tot beheer en onderhoud 
van hun paden. Natuurterreinen vallende onder de Subsidie Natuur en landschap(SNL), dienen 
opengesteld te zijn voor recreanten. De wijze van openstelling is aan de natuurbeheerder zelf.

Antwoord:
Gedeputeerde Staten zijn geen partij in de samenwerking tussen gemeente Almere en 
Staatsbosbeheer. Het college was niet op de hoogte van het nieuws van enkele weken geleden dat 
de Ruiterpaden afgesloten worden. Vanuit het oogpunt van vrijetijdsbesteding en sport betreurt het 
college het dat er minder ruimte lijkt te ontstaan voor ruiters in Almere.

3. De provincie en Staatsbosbeheer werken op allerlei terreinen samen met elkaar. Kan de provincie in 
deze iets betekenen voor de verenigingen door met Staatsbosbeheer in gesprek te gaan? Of zijn er 
andere mogelijkheden?

Vragen
1. Is het college bekend met de situatie in Almere en heeft zij een rol in dit proces? Zo ja, welke acties 

heeft het college ondernomen in dezen?

2. Hoe kon het zijn dot het college in het najaar met trots de uitbreiding van het aantal sportieve 
paden heeft gemeld en dat deze ontwikkeling onbenoemd is gebleven?
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Antwoord:
SBB dient het te melden bij de provincie wanneer terreinen vallende onder SNL subsidie verkocht 
worden. De afgelopen jaren zijn enkel terreinen rond Almere verkocht. Deze terreinen zijn verkocht 
aan de gemeente Almere.

5. Weet het college of Staatsbosbeheer in Flevoland nog meer gronden heeft verkocht en zo ja waar en 
wat voor gronden dat zijn?


